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HKUPOP Student Research Project 
Project DC09 Wan Chai District Council Canal Road Constituency 

 
Fieldwork Report Form 

 
This form can be downloaded from the project webpage. It should be completed on the day of each fieldwork 
session and submitted to the project organizer by email to edward.tai@hkupop.hku.hk or 
edward.tai.2000@gmail.com within 24 hours. 
 

1. Name of student(s), group leader first: Chong Pui Yu、To Wai Kit、Cheung Ka Ki 

 

2. Details of Field trip: 

Date and Time of visit: At 18 June 2009 on 10:00p.m. -12:30p.m. 

Venue: Canal Road Constituency 

Location: 選區範圍內及投票站附近 

3. Brief descriptions or narrations of the visit. 

從時代廣場出發，沿路經過的地方只甩少橫橫額和海報，亦沒有候選人的論壇或助選團出現。就此感到選舉氣

氛平淡。 

4. Main purpose of Field trip: 

Please record the main purpose of your field trip by ticking on one or more of the following objectives: 

� To count, record, and analyze the content of campaign leaflets, posters, banners etc. 

� To observe campaign activities, like forums, door-to-door visits, petitions, on-street broadcast, etc. 

� To take pictures, or collect campaign materials for scanning. 

� To interview electors and/ or other ordinary residents. 

� To interview candidates and/ or their campaign workers. 

� Other purposes (please specify) : 簡單觀察在流感廣泛傳播下，投票站的對應方法。 
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5. Recording the basic figures – like how many posters and where, how many people attended the forum during 

different time period…etc. & Description of the findings – could be in the form simple narrations, or in the form 

of questions and answers. 
 
 

１．  

沿選區範圍觀察，只見有候選人的橫額在馬路旁的欄杆，而且，未見會有路人駐足細閱內容。不過，如果

布橫額的地方，就例必有齊兩位候選人。 

２．     

由於這個選區大部以商店為主，因此要特別留意那些是住宅大廈才會發現有宣傳單張。 
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３．    

  而最擉目的是2號民建聯既鍾嘉敏在跑馬地鵝頸橋街坊福利會的橫額，我們估計這兒可能會是好在選舉日
的宣傳基地。而在鵝頸橋下亦大量橫額，相信此地點是此區的代表性地點。 

４．   

  為了接觸選民，我們計劃到公園、街市等可能會有較多的選民出現的地方，但我們只在鵝頸街市才發現有

2號民建聯既鍾嘉敏的海報，反而在室外的街市則不見有任何宣傳工具。 
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５．  

票站亦有消毒清潔的措施。 
 

6. Conclusions drawn from your observations.  
由於此選區大部是商店，因此選舉的宣傳或選舉氣氛有別於我們平常在屋邨的選舉現象。而此現象亦令我們

更好奇的找尋候選人到底用什麼方「拉票」。 

 


